

DENETÇİLER

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK

LİMİTED ŞİRKETİ

Ticaret Sicil No: 39855

Nilüfer Vergi Dairesi - 291 009 0735

Barış Mh. F.S.M Bulvarı No:1

As-Deniz Apt. K:4 D:11 Nilüfer BURSA

Tel:0.224.452 20 35-36 Faks:452 51 77

www.denetcilerymm.com.tr

Numara : 7

Tarih : 15.01.2021

SİRKÜLER (2021/07)

Konu : 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu'nun Geçici 24, 27 ve 28. Maddelerinde Yer Verilen Destek Tutarları Artırıldı.

ÖZET

4447 sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu'nun;

- Geçici 24. maddesinde belirtilen nakdi ücret desteği günlük 39,24 TL 'den 47,70 TL' ye,
- Geçici 27. ve 28. maddesinde belirtilen prim teşvik destek tutarı günlük 44,15 TL' den 53,67 TL'ye,
- Geçici 27. maddenin birinci fıkrasının (b) bendinde belirtilen nakdi ücret destek tutarı günlük 39,24 TL'den 47,70 TL'ye, (c) bendinde belirtilen nakdi ücret destek tutarı günlük 34,34 TL' den 41,74 TL'ye,
- Geçici 28. maddesinde yeralan nakdi ücret desteği tutarı günlük 39,24 TL'den 47,70 TL' ye,

Artırılmıştır.

4447 SAYILI KANUNDA BELİRTİLEN DESTEK TUTARLARI

3423 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı gereği, asgari ücrette meydana gelen artış nedeniyle 4447 sayılı Kanunun Geçici 24. maddesinde belirtilen ücretsiz izin hallerinde verilen nakdi ücret destek tutarı ile aynı Kanunun geçici 27. ve 28. maddelerinde belirtilen prim teşviki destek tutarları ve aynı maddelerde yer verilen nakdi ücret destek tutarları **%21,56** oranında artırıldı.

Buna göre 4447 sayılı İş Kanunun;

- Geçici 24. maddesinde belirtilen “**ücretsiz izne ayrılan işçilere verilen**” nakdi ücret desteği günlük 39,24 TL 'den **47,70 TL** 'ye, aylık 1.431 TL'ye,
- Geçici 27. ve 28. Maddesinde belirtilen “**işsiz halde bulunan kişilerin, iş veya hizmet sözleşmesi sona erenlerin**” yeniden istihdamında sgk prim teşvik destek tutarı günlük 44,15 TL' den **53,67 TL**'ye, aylık 1.610,10 TL' ye,
- Geçici 27. maddenin birinci fıkrasının;
(b) bendinde belirtilen “**işsiz halde bulunan kişilerin yeniden istihdam edilenlerinden ücretsiz izne ayrılanlarına**” verilen nakdi ücret destek tutarı günlük 39,24 TL'den **47,70 TL**'ye, aylık 1.431 TL' ye

(c) bendinde belirtilen “**kapsamda olup başvurusunun kabul edilmediğini bildirenler için de maddede sayılan şartlar dahilinde**” nakdi ücret destek tutarı günlük 34,34 TL' den **41,74 TL**'ye aylık 1.030,20 TL' ye,

- Geçici 28. maddesinde belirtilen “**ilave olarak işe alınacaklardan ücretsiz izne ayrılacak olanlara**” verilen nakdi ücret desteği tutarı günlük 39,24 TL' den **47,70 TL**' ye aylık 1.431 TL'ye,

Artırılmıştır.

3423 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı

Bilgilerinize sunarız.